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Geachte heer Hoppenbrouwer, 
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Op 18 juli 2021 diende u raadsvragen in ter voorbereiding op het aanstaande raadbesluit inzake het 

Accommodatieplan Sport 2021-2030. 

 

Vraag 1 

Waarom heeft het College geen initiatief genomen betreffende de door HVB geconstateerde omissies 

inzake de inhoud van de sport accommodatienota? 

Vraag 2 

Waarom heeft het College geen initiatief genomen om met HVB te spreken over het langlopende dossier 

(loopt al vanaf 2012) betreffende de eigendomsoverdracht van veld 1 naar de gemeente? 

Antwoord 

Op woensdag 8 september is er een gesprek gepland met de portefeuillehouder en HVB over dit onderwerp. 

Zoals wij onder de beantwoording van vraag 3 aangeven is de eigendomsoverdracht niet onlosmakelijk 

verbonden met het vaststellen van het accommodatieplan en plannen wij besluitvorming over dit dossier in 

het vierde kwartaal van 2021. 

 

Vraag 3 

Deelt u onze mening dat een besluit hierover (zie vraag 2) van invloed kan zijn voor de besluitvorming in de 

raad van september 2021? 

Antwoord 

Nee. Het accommodatieplan betreft de uitbreiding van fysieke voorzieningen voor sportbeoefening in onze 

gemeente tot 2030. Een mogelijke eigendomsoverdracht betreft de omgang met de huidig aanwezige 

accommodaties. Hierdoor is het verzoek van HVB niet onlosmakelijk verbonden met het accommodatieplan. 

In de maandelijkse update van de stand van zaken op de toezeggingen informeerden wij u in dit kader als 

volgt: ‘Het opstellen van de businesscase en afstemming met HVB vindt uiterlijk in Q4 2021 plaats. 

Besluitvorming over eventuele financiële gevolgen vindt plaats bij de Kadernota 2023’ 



 

 

  2/3 

Vraag 4 

Samen met CDA en VVD hebben wij technische vragen gesteld over de corona effecten op de 

ledenontwikkeling. Kan het college bevestigen dat deze beantwoord zijn voor de commissievergadering van 

16 september 2021? 

Antwoord 

Ja, dit bevestigen wij.   

 

Vraag 5 

Is het College op de hoogte van het feit dat sinds de aanleg van veld 5 bij HBR het aantal leden* bij HBV is 

gedaald met 77. (63 in de jaren 2019 en 2020)? (* leden afkomstig uit B’hoek en B&R) 

Antwoord 

Wij zijn op de hoogte dat het aantal leden van HVB tussen begin januari 2020 en januari 2021 gedaald is. De 

actuele cijfers zijn verwerkt in het accommodatieplan. Wij hebben geen inzicht in de samenstelling van het 

ledenbestand van HVB, noch de achtergronden van de mutaties hiervan.  

 

Vraag 6 

Het huidig aantal leden bij HVB afkomstig uit B’hoek en B&R bedraagt 90. I.r.t. beleidsuitgangspunt 

Lansingerland is leidend i.p.v. kernbenadering en behoud vitale verenigingen rijst de vraag wat het College 

gaat doen om verdere ledendaling te voorkomen bij een beslissing over te gaan tot het 6e hockeyveld. 

Antwoord 

Wij delen uw aanname dat de aanleg van een 6e hockeyveld bij HBR per definitie leidt tot een ledendaling 

bij HVB niet. Uit de capaciteitsberekening voor hockey op pagina 45 van het accommodatieplan blijkt 

bovendien dat er in 2030 ruim voldoende vraag is naar hockey om beide verenigingen vitaal en met een 

passend ledenaantal te houden.    

 

HVB is een van de deelnemers aan het Sportakkoord Lansingerland. Het bewaken en verbeteren van de 

vitaliteit van verenigingen is een van de onderdelen van dit akkoord. In dit kader worden diverse acties 

aangeboden op het gebied van bijvoorbeeld ledenwerving en ledenbehoud. Ook initiatieven als de sport- en 

cultuurstrippenkaart en Expeditie Lansingerland bieden kansen om potentiele leden te bereiken.   

 

Vraag 7 

In het raadsvoorstel staat dat er “op de groei” is geïnvesteerd en dat er geen tekort is op ’t Hoge land tot 

2030. Uit de beantwoording van de technische vragen dd. 1 juli blijkt dat er op de voetbalvelden (’t Hoge 

Land) nu al een tekort is. Wat rechtvaardigt het standpunt van het college om de laatste m² grond op 

’t Hoge Land aan te wijzen voor de hockey i.p.v. de voetbal. 

Antwoord 

De afweging die wij hierbij maakten lichten wij toe in paragraaf 9.6 op pagina’s 57 en 58 van het 

accommodatieplan. Conform de geformuleerde uitgangspunten van het accommodatieplan kijken wij naar 

de beschikbare capaciteit per sport over de gehele gemeente. De overcapaciteit aan voetbalvelden in 

Bleiswijk en Bergschenhoek compenseert hierdoor het tekort in Berkel en Rodenrijs. Het resterende 

capaciteitstekort dat wij in 2030 prognosticeren kan opgelost worden door 1 natuurgrasveld om te bouwen 

tot kunstgras. Het in 2030 geprognosticeerde tekort aan hockeyvelden kan daarentegen alleen opgelost 

worden door de aanleg van een extra veld.   
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Vraag 8 

Is het College bereid het financiële verlies te pakken (zie beantwoording eerdere artikel 37 vragen) om de 

2 wetravelden versneld te vervangen waardoor 6e hockeyveld een verantwoorde beslissing wordt. 

Antwoord 

Conform de vastgestelde uitgangspunten van ons accommodatieplan is het versneld vervangen van de 

wetravelden niet noodzakelijk. Bovendien leidt dit tot aanzienlijke kapitaalvernietiging. Het college zal om 

deze redenen niet voorstellen om de wetravelden versneld te vervangen. Uiteraard staat het raad vrij om 

deze beslissing door middel van bijvoorbeeld een amendement te betrekken bij de besluitvorming rond het 

accommodatieplan.   

 

Vraag 9 

Wat is er waar van de geruchten dat het College heeft ingestemd met zowel de uitbreiding van padelbanen 

bij Triomf en als het aanleggen van padelbanen t.b.v. TOGB? 

Antwoord 

Op 11 mei heeft ons college middels BW2100140 ingestemd met het verzoek om de huur van 1 tennisbaan op 

te zeggen, zodat Triomf op deze locatie 3 padelbanen kan realiseren. De kosten voor het aanleggen van de 

padelbanen komen geheel voor rekening van Triomf zelf. TOGB is momenteel onderzoek aan het doen naar 

het aanleggen van padelbanen op hun terrein. Ook de kosten hiervan komen geheel voor rekening van 

TOGB, hierover is nog geen besluit genomen.   

 

Vraag 10 

Zijn de – door HBR – gevraagde verkeersmaatregelen op ’t Hoge land inmiddels serieus verkend? 

Antwoord 

In mei 2020 is er naar aanleiding van het verzoek van HBR gekeken naar de wenselijkheid van het plaatsen 

van verkeersdrempels. Hierbij is besloten geen drempels te plaatsen. In goed overleg met HBR zijn er wel 

waarschuwingsborden geplaatst die automobilisten wijzen op overstekende kinderen.  

 

Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen. 

 

 

Met een vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Lansingerland 

 
 

Esther Boonstra 

Loco-secretaris 

drs. Pieter van de Stadt 

Burgemeester 

 


